
Odgovor na delegatsko
vprašanje, postavljeno na 9.
seji Skupščine Območne SIS
za ptt promet Ljubljana, 16.
12. 1988

Vprašanje:
Krajcvnc skupnosti Dušan Kvcdcr-

Tomaž, Jože Moškrič-Ciril in
Šmartno ponovno postavljamo delc-
gatsko vprašanjc »Kdaj se bo začel in
kdaj bo zgrajen poštni objekt v No-
vih Jaršah?«

Množica različnih odgovorov, ki jih
dobivamo dclcgti oz. sc pojavljafo
v različnih delegatskih gradivih (Naša
skupnost, Ocena izvajanja srednjeroč-
nega plana razvoja Območnc SIS za
ptt promet, odgovor 47. in 48. konfc-
rcnci delcgacij krajevne skpnosti To-
mačcvo-Jaršc) si mcd seboj tako
močno nasprotujejo, da ne ve nihče
več, kakšcn je pravzaprav točen odgo-
vor PTT podjctja.

Svct krajcvne skupnosti Dušan
Kveder-Tomaž je na svoji razširicni
seji 16. 11. 1988 mcd ostalim obravna-
val tudi Osnutck resolucije o poliliki
uresničcvanja družbcncga plana ob-
čine Mostc-Polje za obdobje 1986-
1990 in na osnutck podal Skupščini
Moste-Polje pisnc pripombe, ki so vc-
zanc za izgradnjo Ptt objekta. Istc

pripombe smo 17. 11. 1988 med osta-
limi poslali tudi Ptt podjetju, vendar
pa morajno ugotoviti, da še do danes
nihče ni ničcsar odgovoril. Pred seboj
imamo samo odgovore, ki jih zasle-
dimo v javnih občilih in za katera smo
žc v uvodu ugotovili, da se med seboj
razlikujejo.

Tokrat zahtevamo točen in jasen
odgovor na delegatsko vprašanjc
»Kdaj bo zgrajen PTT objekt v nase-
Iju Nove Jarše«.

Potrudili se bomo, da bo vaš odgo-
vor dobil mesto v srcdstvih javnega
obveščanja, potrudili pa se bomo tudi,.
da bodo srcdstva javnega obvcščanja
in preko njih naši krajani obveščeni
tudi, če nc boste odgovorili na naše
vprašanje.

Odgovor:
Delegatsko vprašanje zahtcva od-

govor o pričetku in zakijučku gradnje
poštnega objekta v Novih Jaršah.
Vsa dosedanja pojasnila ste zbrali
v KS in jih z dopisom (13. 10. 1988)
posredovali strokovnim službam ob-
čine Ljubljana-Moste-Polje. Zbra-
nim odgovorom in pojasnilom ni kaj
dodajati. Opozoriti vas moramo, da
planski dokumenti, na kalerega se
sklicujete, ne zajema samo obvezno-

sb gradnje pošt in central. Zajema
tudi obveznosti gospodaistva, da
združuje sredstva. V občini Ljub-
Ijana Moste-Polje je SAS o temeljih
plana podpisan v komaj 17% DO.
Ta rezultat je dosežen kljub veli-
kemu osebnemu prizadevanju pred-
stavnikov občine in DPO. Zato ugo-
tavljamo, da gospodarstvo za invc-
sticije v ptt ni zainteresirano.

Uspešen podpis Samoupravnega
sporazuma v občini je pogoj za pri-
četek gradnje. Zato si odgovori na
delegatska vprašanja ne nasprotu-
jejo.

Pristojni organi Območne SIS si
prizadevajo za takc sistemske
ukrepe, ki bodo zagotovili zadostna
sredstva za izvršitev plana. Pri tem
jim je dragocena pomoč nosilcev po-
bud za gradnjo objektov na terenu.
Kritika na račun prepočasnega izva-
janja plana je upravičena, vendar ni
pravilno naslovljena. Zato predla-
gamo, da se na vašo zahtevo v občioi
in DO ponovno obravnava pristop
k SAS. S tem bomo zagotovili izvrii-
tev plana.

Poleg tega bomo tudi prenehali
navajati v odgovorih na delegatska
vprašanja »če bodo zagotovljena fi-
nančna srcdstva«.


